
Reactie op Wet vuurwerkverbod 
Het initiatiefwetsvoorstel is gestoeld op een totaal verkeerde perceptie van legaal 
consumentenvuurwerk.  
 
Onder de huidige wet is al het knalvuurwerk verboden. Elke "knal" die je dus hoort, is een 
"illegale knal". De werkelijke traditie is het siervuurwerk rond 00:00 uur. Het wetsvoorstel 
zorgt alleen voor het afschaffen van dit laatste.  
 
De vuurwerktraditie in Nederland is niet te vergelijken met andere landen (en de 
vuurwerkshows in grote steden als New York en Sidney). Als de politie nu al moeite heeft 
met handhaving, laat staan als er tegelijkertijd op honderden plekken georganiseerde 
vuurwerkshows worden georganiseerd met tienduizenden mensen? 
 
Daarnaast zijn veel Nederlanders gewend om oud en nieuw in familiare kring, binnenshuis of 
in de eigen straat te vieren. Het bevordert daarmee ook de sociale cohesie in de wijk. Zij 
willen dus niet de hele avond, buiten in de kou, op een groot grasveld, met lauwe 
champagne staan wachten op het 00:00 moment. 
 
Al met al dus geen voorstander van dit voorstel. Het gebrek aan handhavingscapaciteit voor 
illegaal vuurwerk moet niet de beweegreden zijn om de Nederlandse vuurwerktraditie 
volledig de nek om te draaien. 


